

# Referat styremøte 5 juli 2023

Tilstede: Gro S, Gro B.I, Wenche, Ole, Karoline, Kine og Anne

Fraværende: Tina og Stein

Møte: 21.00 – 22.30



## Sak 21/2023 Show

- Show Vestfold, 2 september. Ole arrangerer
- Show Elverum august/September. Anne arrangerer.
- AGR, 12-13 august. Arendal, Ole arrangerer. Dansk dommer

## Sak22/2023 Showfinale

- Annet hvert år stav/Vallermeyrene.
- Showene som er etter fristen, kan få mulighet til å melde på.
- Anne undersøker litt ifht. priser for å se hvor mange ponnier vi trenger som et minimum.

## Sak23/2023 Lokallag, bruk av NPA logo

- Så lenge lokallaget er under NPA så kan de bruke NPAs logo, men skrive under hvilken avdeling dette gjelder
- Lokallagene må sette seg inn i reglementet til NPA, også innenfor bruk.
- Vi jobber fortsatt med å få folk i en gruppe som skal jobbe med vedtektene, de som er forespurt ønsker ikke å sitte i denne gruppen. Så vi må komme med nye forslag over personer vi kan spørre.
- Hvis de har egen økonomi må de også stå for utgiftene, også hvis de går i underskudd på sine arrangementer.
- Hvordan gjør de det med medlems kontigent, NPA skal ha sin del som den er i dag (medlemspris) og medlemsfordeler gjør at de må være medlem sentralt for å få dette..

## Sak 24/2023

3 års test og føllskue, siste helga i september. Ole arrangerer

- Buskerud landbruksskole

## Sak 25/2023 IT system

- Spørre NHS hvis det blir så vi leier oss inn i deres system, hva det vil koste oss. Gro og Ole sender en mail til NHS.

## Sak 26/2023 eventuelt

Vi tar litt sommerferie så neste møte vil bli: Tirsdag 22 august. Kl 21.00

Skrevet av Anne